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Dagsorden skolebestyrelsesmøde d. 15.02.17 kl. 17.15 – 19.45  
 
Sted: Skovsgård skoleafdeling 
 
Bemærk:  
 

Deltagere: Birger Christen Jensen, Peter Bay Breson Neumann, Hanne Lindstrøm, Jørn Otto 
Pedersen, Theresa Catharina Steneborg, Kim Haaning Pedersen, Trille Poulsen, Dorte Rosendal 
Meier, Ellen Margrethe Præstekjær, Jørgen Poulsen, Kristina Nybo Christensen(8A), Johannes 
Lindstrøm(6.T), Janni Birch Andreasen, Lars Nørkjær. 

Afbud:, Heidi Krogh Jonassen, Charlotte Bogø, Merete Winther Sønderhaven, Maria Leegaard 
Sørensen (7A) 
 

0. Godkendelse af dagsorden og referat fra sidst. 
Godkendt 

 
1. Handleplanen (5 min.) 
Status på handleplanen. Herunder skolebestyrelsens involvering d. 22. marts. 17.00-20.30 
Handleplanen har været i MED-udvalg. Der er påført diverse datoer - og små korrektioner tilføjet. 
Handleplanen er sendt ud til medarbejderne. Bestyrelsen ønsker at være positive medspillere i 
denne proces. Indbydelse sendes ud snarest. 
 
2. Økonomi – endelige regnskab (5 min.) 
Kort fremlæggelse. 
Kim fremlagde kort skolens økonomi. 
Skolebestyrelsen anbefalede, at budgettet så vidt muligt holdes – så der kommer så små udsving 
som muligt. 
 
3. Vuggestue (10 min.) 
Status 
Etablering af vuggestuen er påbegyndt. Personalet har fået mulighed for at få indflydelse på 
hvordan den nye tilbygning designes. Den 21. februar præsenteres tegningerne for personalet. Det 
forventes at byggeriet påbegyndes den 20. marts. Tilbygningen forventes færdig ultimo juni 2017.  
De første vuggestuebørn starter 1. marts. ... De første 4 vuggestuebørn udløser ikke en ekstra 
ressource. 
Personalet har en god fornemmelse. Personalet føler sig ”klædt” godt på. 
 
4. Pausebånd/pauseaktiviteter (40 min.) 
Tilbagemelding fra elever og lærer. 
Generelt oplever indskolingseleverne i Skovsgård pausebåndet som en god oplevelse. 
Mellemtrinet og udskolingen på Skovsgård er generelt ikke positive omkring de aktiviteter de 
præsenteres for. 
På Tranum afdelingen er 0.til 2. klasse delt i deres oplevelser af pausebåndet – nogle synes godt 
om det andre er ikke så glade for det. 3. til 6. klasse på Tranum er ikke så begejstret for 
pausebåndet – dog er de glade for de ”aktive” aktiviteter såsom rundbold, fodbold, høvdingebold 
med mere. 
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Personalet havde ligeledes fået til opgave, at udfylde et spørgeskema omkring pausebåndet. 
Skolebestyrelsen drøftede både elevernes tilbagemelding og personalets feedback. 
Skolebestyrelsen ønsker, at ledelsen fremadrettet går i dialog med lærerne om hvad der skal ske 
med pausebåndet til næste skoleår. 

 
 
5. Høringssvar (10 min.)   
Hvad gør vi i forhold til følgende høringssvar? Ny ressourcemodel for 0-6 årsområdet og den 
udlagte specialressource (takstbetaling mm.) 
Ressourcemodellerne er generelt forsimplet i sin grundform. I praksis er der ikke så mange 
parametre der udløser ressourcen, men den tildelte ressource bliver den samme! 
Takstbetalingen hæves fra 170.000 kr. til 175.000 kr. pr. barn der visiteres bort til 
specialundervisning. 
Skolebestyrelsen ønsker at lave et høringssvar på takstbetalingen og hele grundtanken omkring 
incitamentsmodellen. Dorte, Jørgen, Birger, og Kim mødes for at lave dette høringssvar. 
 
6. Principlørdag (15 min.) 
Hvornår? 
Torsdag den 9. marts kl. 17.00-21.00. 
 
7. Punkter til næste dagsorden 
- Toiletter (elevrådet vil spørge eleverne om toiletforholdene). 
- Åben skole – hvor er vi? Og hvad gør vi? 
- Drøftelse af folkeskolereformens muligheder helt generelt. 
- Pauseaktiviteter 
- Vuggestuen 
- Næste skolebestyrelsesmøde holdes i Tranen på Tranum-afdelingen. 
- Tilkørselsforhold på Skovsgård afdelingen – parkeringspladsen/vendeplads. 
- Optimering af skolebestyrelsens arbejde …  
 
8. Meddelelser og orientering. 

a. Skolebestyrelsesformanden 
Skolebestyrelsesformanden ønsker en dialog omkring fremmødeprocenten til møderne. 
Der er rådgivende organ den 13. marts. 
 
b. Elevrådet 
Der planlægges en miniturnering i april for mellemtrinet på begge afdelinger. Der er 
finale i høvdingebold efter vinterferien. 
Det store elevråd har arbejdet med forhold at der er en signifikant forskel på drenge og 
pigers karakterer i folkeskolen. Der kommer mere fra elevrådet om dette på næste 
møde. 
 
c. SI 
Der arbejdes lige nu med emneuge. 
 
d. SFO Skovsgård  
Der er basar i Skovsgård på fredag den 17. februar. 
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e. Personalet  
Der arbejdes med emneuge i hele skoledelen. Det overordnet emne er skolen 5 
værdiord … Succes, Ligeværdighed, Ejerskab, Relationer, Faglighed 
 
 
f. Skoleledelsen 
Intet 
 

 
9. Meddelelse og orientering (10 min.)  
Hvad ønsker vi fremadrettet punktet skal indeholde? Derudover kunne man forestille sig, at der var 
noget overlap mellem det fælles lærermøde og skolebestyrelsesmødet? 
 
 
 
10. Eventuelt   


